
 
 
 

PROTOKÓŁ NR III/2010 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 23 grudnia 2010 roku 
 
 
 
 
 
III sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 23 grudnia 2010 roku o godzinie     
14-tej, w sali Klubu Seniora w Kobylinie.   
W sesji uczestniczyło 15 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu), 
zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu) oraz Burmistrz 
Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – Mirosław Sikora i zastępująca Skarbnika Gminy – 
Katarzyna Nelle. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała. 
 
 
 
 
Ad 1  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała, który 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Poinformował, że przed sesją odbyły się posiedzenia komisji stałych podczas których wybrano 
przewodniczących komisji i ich zastępców. Przypomniał, że na ostatniej sesji radni na 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybrali Danutę Jaźwiec. Członkowie Komisji na jej 
zastępcę wybrali Barbarę Trynkę. Przewodniczącym Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 
został Wojciech Styburski, jego zastępcą Grzegorz Okupnik. Natomiast Przewodniczącym Komisji 
Spraw Społecznych został Mirosław Flak a jego zastępcą Wiesław Lisiak.   
Następnie przedstawił porządek obrad.  
 
 
Porządek obrad : 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
5. Podjęcie uchwał : 

a) w sprawie : zaciągnięcia zobowiązania o wartości przekraczającej granicę ustaloną         
w uchwale budżetowej na 2010 rok, 

b) w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2010, 
c) w sprawie : ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kobylina, 
d) w sprawie : przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kobylinie na rok 2011.   

6. Wolne głosy i wnioski. 
7. Zakończenie 
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Ad 2 
T. DŻYGAŁA poinformował, że zapoznał się z protokółem z poprzedniej sesji i nie wnosi do jego 
treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokółu. Ponieważ nikt uwag nie 
zgłosił, zaproponował przyjęcie protokółu bez jego odczytania. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji - 15 za.  
 
 
Ad 3 
W punkcie tym nikt głosu nie zabrał. 
 
 
Ad 4 
T. DŹYGAŁA zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności międzysesyjnej, 
stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. Zapytał, czy są pytania. 
Nikt nie zgłosił pytań. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 5 
a) 
K. NELLE przedstawiła projekt uchwały w sprawie : zaciągnięcia zobowiązania o wartości 
przekraczającej granicę ustaloną w uchwale budżetowej na 2010 rok. Powodem podjęcia tej 
uchwały jest zapewnienie ciągłości finansowania. Uwzględnione zadania zostaną zakończone         
w przyszłym roku i płatności także będą realizowane w przyszłym roku.  
T. DŻYGAŁA zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił przeczytał projekt uchwały. 
Następnie poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 5 za 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4  za.  
 

UCHWAŁA NR III/7/10 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 23 grudnia 2010 roku 

w sprawie : zaciągnięcia zobowiązania o wartości przekraczającej granicę ustaloną w uchwale 
budżetowej na 2010 rok, 

 
została podjęta jednogłośnie – 15 za i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
 
b) 
K. NELLE przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały w sprawie : zmiany budżetu gminy 
Kobylin na rok 2010, stanowiące załącznik nr 5 do niniejszego protokółu.  
T. DŻYGAŁA zapytał, czy radni mają pytania. 
A.PACHOLSKI zapytał o koszt budowy przepustu w Starym Kobylinie. Mówiono, że koszt 
budowy to 210 tys. zł, natomiast w autopoprawkach wpisano kwotę 240.990 zł. 
K. NELLE odpowiedziała, że po przetargu koszt budowy wyniesie 210 tys. zł. W budżecie 
uwzględniono jeszcze koszty związane z opracowaniem dokumentacji.   
J. RATAJCZAK nawiązując do zwiększenia środków na oświetlenie uliczne zapytał, czy nie można 
wcześniej wyłączać lamp, które świecą do godziny 8.00, choć wystarczyłoby do 7.10. W Gminie 
jest kilkaset lamp i byłyby duże oszczędności z tego tytułu.    
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W. STYBURSKI zwrócił uwagę, że w Nepomucenowie jest problem z oświetleniem ulicznym – 
przy drodze do Pogorzeli lampy świecą się cały dzień. Ponieważ już rok działa nowe oświetlenie       
poprosił w związku z tym o informację o oszczędnościach. Wiadomo, że wzrosły koszty energii, ale 
czy są różnice w zużyciu energii elektrycznej.     
BURMISTRZ stwierdził, że przyjmuje uwagi dotyczące oświetlenia. Jeśli chodzi o zmianę godzin 
wyłączania oświetlenia, to należy ten temat skonfrontować z sołtysami, ponieważ są różne 
koncepcje. Każde przesterowanie zegara to koszt kilku tysięcy złotych. Sterowniki  dostosowano do 
ustawień w innych gminach. Jeśli lampy mają być wyłączane o 6.30 to zmienimy ustawienia, tylko 
głosy są podzielone. Zegar został przesterowany, ale później dzwoniono do Urzędu z pytaniem, 
dlaczego nowe lampy nie świecą. Należy podjąć decyzje ostateczne. Przy okazji można zastanowić 
się, czy lampy mają świecić całą noc, ponieważ w niektórych gminach lampy są wyłączane             
w godzinach nocnych.  
T. DŹYGAŁA poddał pod głosowanie autopoprawki. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła autopoprawki po stronie dochodów, głosując  
w następujący sposób: 
dział 852, rozdział 85212, par. 2010 – 15 za, 
dział 852, rozdział 85214, par. 2030 – 15 za, 
dział 852, rozdział 85295, par. 2010 – 15 za, 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła autopoprawki po stronie wydatków, głosując  
w następujący sposób: 
dział 801, rozdziały 80101, 80103, par. 4260, 4360, 4740 i 4750  – 15 za, 
dział 852, rozdziały 85212 i 852514, par. 3110 – 15 za, 
dział 600, rozdział 60016, par. 6050, 6057 i 6059 – 15 za, 
dział 851, rozdział 85154, par. 4110, 4170, 4240, 4270, 4300, 4360, 4410 i 4740 – 15 za, 
dział 852, rozdziały 85214 i 85228, par. 3110 i 4300 – 15 za, 
dział 854, dział 854, par. 3260 – 15 za, 
dział 921, rozdział 92105, par. 4210 i 4300 – 15 za, 
dział 852, rozdział 85295, par. 3110 – 15 za,  
dział 900, rozdział 90015, par. 4260, 4270 i 6050 – 15 za. 
T. DŻYGAŁA przeczytał projekt uchwały w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2010. 
Następnie poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 5 za 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4  za.  
 

UCHWAŁA NR III/8/10 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 23 grudnia 2010 roku 

w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2010, 
 

została podjęta jednogłośnie – 15 za i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
 
c) 
T. DŻYGAŁA przedstawił projekt uchwały w sprawie : ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 
Kobylina. Zauważył, że projekt ten był omawiany podczas posiedzeń komisji stałych. Proponuje, 
by wysokość wynagrodzenia Burmistrza Kobylina w nowej kadencji pozostała na dotychczasowym 
poziomie. Zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
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T. DŻYGAŁA p poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym. 
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 5 za 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4  za.  
 

UCHWAŁA NR III/9/10 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 23 grudnia 2010 roku 

w sprawie : ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kobylina, 
 

została podjęta przy 14 głosach za i 1 wstrzymującym i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokółu. 
 
d) 
T. DŻYGAŁA przedstawił projekt uchwały w sprawie : przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej         
w Kobylinie na rok 2011. Podczas posiedzeń komisji omówiono proponowany plan pracy. Jest to 
plan ramowy - w miarę potrzeb można wprowadzić dodatkowe punkty. Zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
G. OKUPNIK odczytał projekt uchwały. 
T. DŻYGAŁA p poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
D. JAŹWIEC  poinformowała, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
W. STYBURSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 5 za 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4  za.  
 

UCHWAŁA NR III/10/10 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 23 grudnia 2010 roku 

w sprawie : przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kobylinie na rok 2011, 
 

została podjęta jednogłośnie – 15 za i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 
  
Ad 6 
M. DYMARSKI przedstawił wniosek mieszkańców Staregogrodu o rozpatrzenie sprawy 
wprowadzenia komunikacji miejskiej do miejscowości Starygród, stanowiący załącznik nr 9 do 
niniejszego protokółu.  
W. BŁOCH – zastępca dyrektora „Hodowli Roślin Smolice” w imieniu prezesa pogratulował 
wszystkim radnym i Burmistrzowi wyboru na VI kadencję życząc wszystkim owocnej współpracy. 
Na końcu złożył wszystkim życzenia świąteczne.  
T. DŹYGAŁA podziękował w imieniu wszystkich obecnych.    
BURMISTRZ stwierdził, że przyjmuje petycję mieszkańców Staregogrodu, która dotyczy też 
mieszkańców Kuklinowa. Poinformował, że sołtysi przeprowadzili ankietę dotyczącą ilości osób, 
które korzystałyby z dojazdu autobusem do Krotoszyna. Zadeklarowanie godziny dojazdów 
mieszkańców tych dwóch miejscowości są na tyle rozbieżne iż trudno byłoby uruchomić tak wiele 
kursów. Zaprosił do Urzędu reprezentantów tych miejscowości w których było najwięcej deklaracji                  
o uruchomienie dodatkowych kursów. Wystąpi pisemnie do MZK w Krotoszynie z prośbą              
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o spotkanie i rozmowę na ten temat. W tej sprawie muszą się też wypowiedzieć prawnicy.              
W styczniu przyszłego roku temat powinien zostać rozstrzygnięty. Jeśli dodatkowe kursy zostaną 
uruchomione, to konieczne będą do nich dopłaty. Decyzje w tym zakresie podejmie Rada Miejska 
nie Burmistrz. Deklaruje pomoc i inicjatywę, ale ponieważ będzie to związane z wydatkiem 
budżetowych środków, to radni zadecydują o dodatkowych kursach. W przyszłym tygodniu wyśle 
pismo z przekazaną petycją do MZK. 
Ponieważ to ostatnia sesja w tym roku podziękował wszystkim obecnym : radnym, sołtysom, 
kierownikom zakładów pracy i jednostek organizacyjnych Gminy, pracownikom Urzędu 
Miejskiego za całokształt działalności w 2010 roku. Ta działalność wpłynęła na rozwój tej Gminy, 
na realizację wielu zadań. Szczególnie podziękował radnym za szczerą współpracę w ostatnich 
latach. Wszystkie decyzje były podejmowane wspólnie, przy pełnej informacji. Wiele spraw udało 
się dzięki temu załatwić. Pozostało jeszcze wiele spraw do zrobienia.  
Złożył życzenia świąteczne i noworoczne      
T. DŻYGAŁA poinformował, że na jego ręce jako Przewodniczącego Rady Miejskiej wpłynęło 
wiele życzeń dla samorządu kobylińskiego, min. ze szkoły w Zalesiu Małym, Gimnazjum, 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej, Przewodniczącego Rady Powiatu, Starosty Krotoszyńskiego, 
Prezesa Powiatowego oddziału OSP, Marszałka Województwa Wielkopolskiego, posłów Macieja 
Orzechowskiego i Józefa Rackiego. 
Także złożył życzenia wszystkim  obecnym, 
 
 
Ad 7 
Po wyczerpaniu porządku obrad  sesję Rady Miejskiej w Kobylinie zakończono o godzinie 15.00.   
 
 
 
Protokółowała :                                                                            Przewodniczy ł :                                                           
 
Magdalena Nowakowska                                                             Przewodniczący 
          inspektor                                                                             Rady Miejskiej  
                                             
                                                                                                      Tadeusz D żygała 
 
 
 
 

 


